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BRG.0002.08.2022 

Protokół Nr XXXIX/2022 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 22 września 2022 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom XXXIX sesji Rady Gminy przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Wiesława 

Posadzy. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia obecnych w chwili 

rozpoczęcia sesji było 13 radnych. 

Nieobecni usprawiedliwieni: radny Adam Rybczyński oraz radny Tomasz Wronecki. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli: 

1) Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2) Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3) Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4) Juchacz Przemysław – adwokat 

5) Sternal Tomasz - Przedsiębiorstwo Transportowe Tomasz Sternal 

6) Pawłowska Katarzyna – inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych i współpracy 

z organizacjami pozarządowymi 

7) Borkowska Patrycja - pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii 

8) Pomianowski Grzegorz – Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych 

w Dąbrowie Biskupiej 

9) Kozińska Klaudia - referent 

10) Słupczewska Ewelina - Kierownik GOPS 

11) Filipiak Paulina - starszy referent ds. świadczeń rodzinnych 

12) Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

13) Wiącek Paulina - sołtys sołectwa Parchanki 

Porządek obrad XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy. 
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5. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

7. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy. 

8. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy między sesjami. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 27 czerwca 2022 r. 

dotyczącego transportu publicznego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 1 sierpnia 2022 r. dotyczącej 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 18 sierpnia 2022 r. dotyczącej 

utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu broni dla każdego 

rdzennego polskiego mieszkańca tej gminy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Dąbrowa 

Biskupia. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Dąbrowa Biskupia. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Kujawsko - Pomorskiego. 

16. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia za I półrocze 2022 roku 

oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej i realizacja 

przedsięwzięć. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia na 2022 rok. 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2022-2035. 

19. Informacja o wykorzystaniu i rozliczeniu dotacji przez podmioty nie zaliczane do 

sektora finansów publicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku za I półrocze 2022 

roku. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 

Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki Terytorialnej Powiatu Inowrocławskiego. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie obrad XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad.1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Pani Wiesława Posadzy oznajmiła, że zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do 

kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 09:00 otworzyła XXXIX sesję słowami „Otwieram XXXIX 

sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia”. Następnie powitała Wójta Gminy - Marcina Filipiaka, 

Sekretarz Gminy - Marzenę Gustaw, Skarbnika Gminy - Annę Kuberską, Adwokata – 

Przemysława Juchacza, Pana Tomasza Sternala, radnych, sołtysa sołectwa Parchanki 

i wszystkich obecnych pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie Radna Wiesława Posadzy zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są propozycje 

zmian do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Nie było wniosków, a porządek sesji został przyjęty. 

Ad. 2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała, aby sekretarzem obrad XXXIX sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia została radna Agnieszka Wojciechowska. 

Nie było innej kandydatury. 

Po wyrażeniu zgody przez radną przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Wybór radnej Agnieszki Wojciechowskiej na sekretarza obrad. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

Radni jednogłośnie 13 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnej Agnieszki Wojciechowskiej na 

sekretarza obrad. 

Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radna Wiesława Posadzy zaproponowała do Komisji Uchwał i Wniosków następujące osoby: 

radna Renata Gawrysiak - wyraziła zgodę 

radny Jakub Kaszliński - wyraził zgodę 

radna Ilona Szczęsna - wyraziła zgodę 

Nie było innych kandydatur. 
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Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radna Renata 

Gawrysiak, radny Jakub Kaszliński oraz radna Ilona Szczęsna. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 
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9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W wyniku głosowania komisja w w/w składzie została powołana przez radnych 13 głosami 

„za”. 

Na przewodniczącego komisji wybrano radnego Jakuba Kaszlińskiego.  

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytała radna 

Ilona Szczęsna, jako sekretarz obrad XXXVII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”.  

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytał radny 

Igor Szulc, jako sekretarz obrad XXXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 
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głosowanie Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 
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10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. 

Radna Renata Gawrysiak – zapytała, czy Pan Łącki również startował w przetargu, jeśli chodzi 

o posiłki do szkół? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie i w przetargu była tylko jedna oferta. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Gustaw – Sekretarz Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Ad. 8. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy między sesjami. 

Powyższe sprawozdania przedstawili odpowiednio przewodniczący lub zastępcy 

poszczególnych komisji. 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

13.09.2022 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Kontrola produkcji wody i opłat za wodę i ścieki za pierwsze półrocze 2022 r. 

2. Wykonanie budżetu za pierwsze półrocze 2022 r. 

20.09.2022 r., na którym omawiano materiały na XXXIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła jedno posiedzenie w dniu 20.09.2022 r., na którym 

omawiano materiały na XXXIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 
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Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła jedno 

posiedzenie w dniu 20.09.2022 r., na którym omawiano materiały na XXXIX sesję Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła trzy posiedzenia: 

17.08.2022 r. odbyła spotkanie z członkiniami Zespołu Ludowego Radojewiczanie. 

06.09.2022 r. Komisja odwiedziła Centrum Aktywności Seniora w Stanominie. 

20.09.2022 r., na którym omawiano materiały na XXXIX sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała, czy kiedykolwiek członkowie Zespołu Ludowego 

Radojewiczanie wystąpili z wnioskiem do pracownika Urzędu Gminy o napisanie w ich imieniu 

projektu o dofinansowanie? 

Radna Aneta Ebekozien – odpowiedziała, że raczej nie. 

Radna Wiesława Posadzy – dodała, że Zespół Radojewiczanie korzysta z dofinansowania 

z GOKSiR i to oni otaczają ich swoją opieką, dlatego z nimi powinni współpracować w sprawie 

pozyskiwania środków zewnętrznych. Jeśli byłby jakikolwiek problem i ktoś by go zgłosił do 

pracownika Urzędu Gminy odpowiedzialnego za projekty, to z pewnością pomoc taką by 

uzyskał. Nie można mówić, że pracownik Urzędu Gminy nic nie robi w tej kwestii, skoro nie 

było dobrej woli drugiej strony. 

Wójt Gminy – dodał, że wielokrotnie gości u siebie Panią Ewę z Zespołu Radojewiczanie i nigdy 

nie mówiła nic o pisaniu projektów. Jednak jeśli będzie taka ich wola, to nie widzi problemu, 

żeby pracownik im w tym pomógł. Zaznaczył również, że wniosek o nagrodę w wysokości 

20 000,00 zł dla Zespołu Radojewiczanie napisał właśnie pracownik Urzędu Gminy z własnej 

woli. 

Radna Wiesława Posadzy - dodała, że jeśli otrzyma się środki na dany projekt, to należy się 

z nich później rozliczyć, a tego już nie zrobi pracownik Urzędu Gminy.  Zaproponowała radnej 

Agnieszce Wojciechowskiej założyć  Stowarzyszenie w Radojewicach i wówczas można pisać 

projekty i pomóc tym ludziom. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła trzy posiedzenia: 

13.07.2022 r., na którym rozpatrywano wniosek z dnia 27 czerwca 2022 r., dotyczący podjęcia 

debaty na najbliższej sesji rady gminy w kwestii analizy stanu transportu publicznego 

działającego na terenie gminy, rozważenia wsparcia finansowego przewoźników prywatnych, 

przeanalizowania wpływu dofinansowania jedynie części przewoźników na stan i przyszłość 

transportu publicznego działającego na terenie gminy. 

24.08.2022 r., na którym rozpatrywano następujące sprawy: 

1) wniosek z dnia 27 czerwca 2022 r., dotyczący podjęcia debaty na najbliższej sesji rady gminy 

w kwestii analizy stanu transportu publicznego działającego na terenie gminy, rozważenia 

wsparcia finansowego przewoźników prywatnych, przeanalizowania wpływu dofinansowania 
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jedynie części przewoźników na stan i przyszłość transportu publicznego działającego na 

terenie gminy - wysłuchanie argumentów wnioskodawcy. 

2) petycję z dnia 1 sierpnia 2022 r. w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

3) petycję z dnia 18 sierpnia 2022 r. w sprawie utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej 

Samoobrony Gminnej i zakupu broni dla każdego rdzennego polskiego mieszkańca tej gminy. 

08.09.2022 r., na którym rozpatrywano następujące sprawy: 

1) wniosek z dnia 27 czerwca 2022 r., dotyczący podjęcia debaty na najbliższej sesji rady gminy 

w kwestii analizy stanu transportu publicznego działającego na terenie gminy, rozważenia 

wsparcia finansowego przewoźników prywatnych, przeanalizowania wpływu dofinansowania 

jedynie części przewoźników na stan i przyszłość transportu publicznego działającego na 

terenie gminy - analiza argumentów wnioskodawcy. 

2) skargę na działania Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia z dnia 26 sierpnia 2022 r. złożoną przez 

firmę Odwierty.eu Spółka Akcyjna.  

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 27 czerwca 2022 r. 

dotyczącego transportu publicznego. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radna Renata Frontczak - poinformowała, że najważniejszym argumentem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w sprawie uznania wniosku za bezzasadny, jest fakt iż Gmina Dąbrowa 

Biskupia nie może być organizatorem transportu publicznego wychodzącego poza granice tej 

gminy. Organizatorem takiego transportu jest Starostwo Powiatowe w Inowrocławiu i tam 

powinien być skierowany powyższy wniosek. 

Pan Tomasz Sternal – zapytał się, że skoro Starostwa Powiatowe jest organizatorem 

transportu publicznego i gmina ten transport dofinansowuje, to dlaczego skoro on również 

jest organizatorem transportu, to gmina w tej sytuacji nie może wesprzeć jego transportu? 

Radna Renata Frontczak - odpowiedziała, że Gmina przekazuje środki do Powiatu 

Inowrocławskiego na organizację transportu publicznego i Pan Sternal również może brać 

udział w przetargu. 

Pan Tomasz Sternal - dodał, że Gmina opiera się na artykułach, a powinno się tu mówić 

o społeczeństwu, a nie przepisach. Gmina skupia się na przewoźniku, który otrzymuje 

dofinansowanie, od którego nie wymaga się różnych godzin kursów np. późnych wieczornych, 

a pomija się pierwszego przewoźnika jakim jest Przedsiębiorstwo Transportowe Tomasz 

Sternal, od którego w przeszłości wymagało się różnych kursów. Zwrócił uwagę na fakt, że 

Powiat nie chce z nim rozmawiać na temat współpracy, a niestety kursy konkurencji są 

dotowane i przez to mają tańsze bilety. W tej sytuacji transport Pana Sternala jest dotowany 

jedynie z jego środków, co z pewnością będzie wiązało się z ograniczeniem kursów. Pytanie 

jest, czy w takiej sytuacji nowy przewoźnik zagwarantuje brakujące kursy. 
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Radna Aneta Ebekozien – zapytała się ile zostało zwiększonych kursów do Inowrocławia przez 

Parchanie przez firmę Pana Sternala? 

Pan Tomasz Sternal - odpowiedział, że obecnie po tej stronie nie ma kursów, tam jeździ nowy 

przewoźnik. 

Pani Aneta Ebekozien - zaznaczyła, iż nowy transport po stronie Parchania powstał dlatego, że 

były to miejscowości wykluczone z transportu publicznego. 

Pan Tomasz Sternal - poinformował, że obecnie jadąc z nowym przewoźnikiem nie ma dojazdu 

na 6 rano do pracy do Inowrocławia, a od niego takich kursów wymagano. 

Pani Aneta Ebekozien - poinformowała, że pod koniec ubiegłego roku były prowadzone 

konsultacje, podczas których mieszkańcy mogli wskazać proponowane godziny jazdy i 

widocznie nie było takiej potrzeby. 

Pan Tomasz Sternal - dodał, że skoro nie ma takiej potrzeby, to on z chęcią również zrezygnuje 

z porannych kursów. 

Radna Aneta Ebekozien - zaznaczyła, że ankiety dotyczyły mieszkańców po drugiej stronie 

gminy, aniżeli jeździ transport Pana Sternala. 

Pan Tomasz Sternal - poinformował, że w ramach oszczędności będzie zmuszony ograniczyć 

ilość kursów po stronie Pierania, żeby kierowca wyrobił się w 12 godzinach pracy. 

Radna Renata Gawrysiak - zaznaczyła, że Pan Tomasz sam doprowadził do obecnej sytuacji, 

ponieważ początkowo jego transport jeździł po wszystkich wsiach na terenie gminy, 

a w późniejszym czasie zaczął się wycofywać z niektórych wsi. Dlatego na prośbę mieszkańców 

poczyniliśmy starania, żeby ci mieszkańcy również mogli dotrzeć do szkół, czy pracy. 

Pan Tomasz Sternal – zapytał się, dlaczego nikt z nim wówczas nie rozmawiał, żeby nie 

rezygnował z tych kursów w zamian za pewne dofinansowanie? 

Radna Renata Gawrysiak - odpowiedziała, że gmina nie jest organizatorem transportu 

publicznego i nie może dofinansować prywatnego przedsiębiorcy. 

Pan Tomasz Sternal - zwrócił się do radnych z zapytaniem, dlaczego nikt nie podjął rozmów, 

żeby dopłacić istniejącemu przewoźnikowi i utrzymać większą ilość kursów, a dopłacono 

innemu przewoźnikowi za mniejszą ilość kursów? 

Radna Wiesława Posadzy - zwróciła się z zapytaniem, czy są jeszcze konkretne pytania do 

Pana Sternala, ponieważ rozmowa ciągle sprowadza się do jednego, a gmina nie może 

dofinansować transportu publicznego. Obecnie gmina nie dofinansuje danego przewoźnika, 

tylko przekazuje środki do Powiatu, który wyłania przewoźnika w drodze przetargu. 

Wójt Gminy - dodał, że temat transportu publicznego jest bardzo ważnym tematem dla gminy, 

o którym trzeba rozmawiać. W miesiącu październiku mają odbyć się rozmowy w Starostwie 

Powiatowym na temat przewoźników w transporcie publicznym, ponieważ jest to ogólny 

problem, nie tylko Pana Sternala. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 
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Do przedstawionego projektu uchwały nie było więcej pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 27 czerwca 2022 

r. dotyczącego transportu publicznego. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 
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9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXIX/299/2022 w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 27 czerwca 2022 r. 

dotyczącego transportu publicznego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Panu Tomaszowi Sternalowi za przybycie na 

posiedzenie Rady Gminy Dąbrowa Biskupia.  

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 1 sierpnia 2022 r. dotyczącej 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 1 sierpnia 2022 r. 

dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 



16 
 

Uchwała Nr XXXIX/300/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 1 sierpnia 2022 r. 

dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 18 sierpnia 2022 r. dotyczącej 

utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu broni dla każdego 

rdzennego polskiego mieszkańca tej gminy. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 18 sierpnia 2022 r. 

dotyczącej utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i 

zakupu broni dla każdego rdzennego polskiego mieszkańca tej gminy. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 
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4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXIX/301/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 18 sierpnia 2022 r. 

dotyczącej utworzenia oddziałów zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i zakupu broni dla 

każdego rdzennego polskiego mieszkańca tej gminy stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Dąbrowa 

Biskupia. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radna Renata Frontczak - dodała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po dogłębnym 

przeanalizowaniu skargi, wysłuchaniu argumentów zarówno strony skarżącej, jak i oskarżanej 

jednogłośnie w wyniku głosowania uznała skargę za bezzasadną. Skarga była również 

omówiona przez wszystkich radnych na posiedzeniu wspólnej Komisji. Dopatrzono się wiele 

nieprawidłowości i wątpliwości, co do zarzutów skarżącego.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 
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Do przedstawionego projektu uchwały nie było więcej pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy 

Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 
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9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXIX/302/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy 

Dąbrowa Biskupia stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Dąbrowa Biskupia. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 
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Uchwała Nr XXXIX/303/2022 w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Dąbrowa Biskupia stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 
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4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXIX/304/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 15 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

W sesji uczestniczy 12 radnych, ponieważ obrady opuściła, po wcześniejszym 

usprawiedliwieniu się radna Aneta Ebekozien. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Kujawsko - Pomorskiego. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 



23 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Kujawsko - Pomorskiego. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta nieobecna 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 
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10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 11 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych”  nie było, natomiast  był 1 głos „wstrzymujący 

się”. 

Uchwała Nr XXXIX/305/2022 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Kujawsko - Pomorskiego stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 16. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia za I półrocze 2022 roku 

oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej i realizacja 

przedsięwzięć. 

Pani Anna Kuberska - przedstawiła powyższe sprawozdanie. 

W okresie I półrocza plan dochodów uległ zwiększeniu ogółem o kwotę 3 353 131,37 zł i po 

zmianach wyniósł 36 799 467,87 zł. Natomiast plan wydatków uległ zwiększeniu ogółem 

o kwotę 4 609 894,04 zł i po zmianach wyniósł 41 786 732,54 zł. 

Po wprowadzonych zmianach w planie dochodów i wydatków planowany wynik budżetu 

gminy uległ zmianie i stanowi deficyt w kwocie 4 987 264,67 zł, przy czym na budżecie 

bieżącym jest to kwota 1 071 174,67 zł, natomiast na budżecie majątkowym to kwota 

3 916 090,00 zł, który zostanie sfinansowany przychodami z tytułu zaciągniętych kredytów 

i pożyczek w wysokości 1 550 000,00 zł, przychodami z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych 

w wysokości 633 663,68 zł, przychodami z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi 

w odrębnych ustawach w wysokości 595 219,18 zł oraz przychodami z tytułu wolnych środków 

w wysokości 2 208 381,81 zł. 

Wolne środki o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy stanowią kwotę 2 772 487,53 zł, 

z czego kwotę 2 208 381,81 zł planuje się przeznaczyć na pokrycie deficytu, kwotę 564 105,72 

zł planuje się przeznaczyć na spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów. 

Plan dochodów budżetowych został wykonany w wysokości 17 342 921,98 zł, co stanowi 

47,12% planu rocznego. Natomiast plan wydatków został wykonany w kwocie 

16 652 763,10 zł, co stanowi 39,85% planu. 
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Należności według stanu na dzień 30 czerwca 2022 r. z tytułu podatków i opłat lokalnych, 

pobieranych przez gminę wynosiły 4 894 141,60 zł, w tym zaległości wymagalne wraz 

z odsetkami naliczonymi 2 032 330,00 zł i stanowią 11,72% wykonanych dochodów. 

Skutki obniżonych przez Radę Gminy Dąbrowa Biskupia górnych stawek podatków wynoszą 

358 424,56 zł. Skutki udzielonych ulg i zwolnień wynoszą 16 036,42 zł. 

Stan zadłużenia Gminy Dąbrowa Biskupia na dzień 30 czerwca 2022 r. wynosi 3 141 627,18 zł 

i stanowi 8,53% planowanych dochodów ogółem gminy. Stan zobowiązań na dzień 30 czerwca 

2022 r. w Rb-28S wynosił ogółem 484 842,95 zł. Są to zobowiązania niewymagalne, których 

płatność przypada w miesiącu lipcu 2022 r. 

Wynik finansowy na dzień 30.06.2022 roku: 

Wykonane dochody - 17 342 921,98 zł 

Wykonane wydatki - 16 652 763,10 zł 

Wynik – nadwyżka - 690 158,88 zł. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Następnie Skarbnik Gminy - odczytała Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonej 

przez Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia za I półrocze 2022 roku. 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy - otworzyła dyskusję. 

Nie było pytań, ani uwag do przedstawionego sprawozdania. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2022 rok. 

Pani Anna Kuberska - poinformowała, że ma propozycję zmiany projektu uchwały, który został 

przedstawiony Radzie Gminy Dąbrowa Biskupia w materiałach na dzisiejszą sesję. Mianowicie 

wpłynęła do Urzędu Gminy decyzja oraz środki finansowe na wypłatę dodatku węglowego 

w kwocie 2 851 206,69 zł. Wspomnianą kwotę należy wprowadzić zarówno po stronie 

dochodów, jak i wydatków. 

Zmienia się również załącznik nr 15 pn. "Plan finansowy dochodów i wydatków bieżących 

finansowanych z funduszu przeciwdziałania COVID-19". 

Dyskusja: 

Przewodnicząca Rady Gminy - poprosiła na posiedzenie Rady Gminy osoby odpowiedzialne za 

przyjmowanie wniosków i wydanie decyzji odnośnie dodatku węglowego i przedstawienie 

informacji. 

Pani Anna Kuberska - dodała, że zapotrzebowanie jakie złożono do 15 września było na kwotę 

3 700 000,00 zł i w tym momencie otrzymaliśmy pierwszą transzę. 
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Radna Wiesława Posadzy - zapytała, czy zmieniły się zasady przyjmowania wniosków, jaka 

będzie weryfikacja, czy otrzymana kwota wystarczy na dotychczas złożone wnioski? 

Pani Ewelina Słupczewska - odpowiedziała, że takie najważniejsze zmiany przepisów 

dotyczących dodatku węglowego dotyczą m.in. tego, że: 

1. dodatek węglowy przysługuje osobie w gospodarstwie domowym w przypadku, gdy 

głównym źródłem ogrzewania gospodarstwa domowego jest kocioł na paliwo stałe, 

kominek, koza, ogrzewacz powietrza, trzon kuchenny, piecokuchnia, kuchnia węglowa lub 

piec kaflowy na paliwo stałe, zasilane paliwami stałymi, wpisane lub zgłoszone do centralnej 

ewidencji emisyjności budynków; 

2. w przypadku gdy pod jednym adresem miejsca zamieszkania zamieszkuje więcej niż jedno 

gospodarstwo domowe, jeden dodatek węglowy przysługuje dla wszystkich gospodarstw 

domowych zamieszkujących pod tym adresem. W przypadku gdy wniosek o wypłatę 

dodatku węglowego złożono dla więcej niż jednego gospodarstwa domowego mających ten 

sam adres miejsca zamieszkania, to dodatek ten jest wypłacany wnioskodawcy, który złożył 

wniosek jako pierwszy. Pozostałe wnioski pozostawia się bez rozpoznania; 

3. dodatek węglowy wypłaca się w terminie do dwóch miesięcy od dnia złożenia wniosku o 

jego wypłatę, przy czym wnioski złożone po dniu 30 października 2022 r. wypłaca się do dnia 

30 grudnia 2022 r. 

Do końca sierpnia przyjęto 1192 wnioski, a obecnie jest ich znacznie więcej i otrzymana kwota 

nie wystarczy na pokrycie wypłat wszystkich wniosków. Jednak musimy pamiętać, że zmiana 

mówiąca, że dodatek węglowy wypłacany jest na jeden adres, to wiele wniosków nam 

wykluczy z dodatku. Obecnie mamy ok. 1400 przyjętych wniosków. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał się, co w sytuacji, kiedy są dwie rodziny mieszkające pod 

jednym adresem i każdy z nich ma osobny piec i była złożona deklaracja do centralnej 

ewidencji emisyjności budynków? 

Pani Paulina Filipiak - odpowiedziała, że ustawa nic nie mówi o źródle ciepła, lecz o adresie. 

W takiej sytuacji będzie wypłacony jeden dodatek rodzinie, która jako pierwsza złożyła 

wniosek. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał się, co w sytuacji jeśli był dom i młodsze pokolenie 

dobudowało pomieszczenia do tego domu, tworząc osobne gospodarstwo? Czy osobny numer 

domu powinien być nadany z urzędu, czy to mieszkaniec musi o to zabiegać? 

Pani Klaudia Kozińska – odpowiedziała, że przy rozbudowie, nie ma nadawanego nowego 

numeru domu tylko pozostaje ten, który był dotychczas. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał się, co jeśli ta rozbudowa jest na cel, żeby zamieszkała 

tam nowa rodzina? 

Pani Klaudia Kozińska – odpowiedziała, że jeden budynek otrzymuje jeden numer, ale może 

być nadany dodatkowo numer lokalu i jest budynek np. 6, a lokale 6/1 i 6/2. Jednak muszą to 

być lokale wyodrębnione notarialnie.  
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Radny Jakub Kaszliński - zwrócił się z zapytaniem, czy w przypadku jeśli jest jeden budynek 

i mieszkają w nim 4 rodziny pod innym adresem, ale mają jeden wspólny piec, to czy dodatek 

węglowy otrzyma każda z rodzin? 

Pani Ewelina Słupczewska - odpowiedziała, że tak. 

Radny Jakub Kaszliński – zapytał się, czy jesteśmy w stanie określić ile gospodarstw jest 

opalanych źródłem ciepła, które teraz weszło w skład dodatku np. pelet itp? 

Pani Paulina Filipiak - odpowiedziała, że tak, jednak te dane posiada odpowiedni referat 

w Urzędzie Gminy, który przyjmował deklaracje o emisyjności budynków. Dodała, że obecne 

przepisy wskazują, iż bierzemy pod uwagę deklaracje do centralnej ewidencji emisyjności 

budynków wraz z ich korektami złożone do 11 sierpnia. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał się, co z wnioskami, co do których nie ma wątpliwości?  

Pani Paulina Filipiak – odpowiedziała, że należy jeszcze zweryfikować, czy ktoś np. nie złożył 

drugiego wniosku zmienionego. 

Radna Renata Frontczak – zapytała się, co w przypadku jeśli ktoś w deklaracji o emisyjności 

zgłosił dwa źródła ciepła? 

Pani Paulina Filipiak – opowiedziała, że bierze się pod uwagę główne źródło ciepła. 

Radna Renata Frontczak – zapytała się, co w przypadku rodzin we wspólnotach np. 

mieszkających w blokach? 

Pani Paulina Filipiak – odpowiedziała, że tacy mieszkańcy mają nadany numer lokalu, więc jest 

inny adres dla każdego i dodatek będzie wypłacony na dany lokal. 

Radna Renata Gawrysiak – zapytała się, co w przypadku, gdzie są dwa budynki, które mają 

jedno źródło ciepła? 

Pani Paulina Filipiak – odpowiedziała, że wówczas dodatek będzie wypłacony na każdy 

budynek osobno. 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała się, co w sytuacji, kiedy gmina jest we wspólnocie np. 

w Pieraniu? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że Gmina nie może starać się o dodatek węglowy. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, w związku z tym Przewodnicząca Rady Gminy 

przeprowadziła głosowanie nad zaproponowaną zmianą w projekcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2022 rok, polegającej na 

wprowadzeniu w planie dochodów i wydatków środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-

19 na realizację zadania: wypłata dodatku węglowego w wysokości 2 851 206,69 zł. 

głosowanie Przyjęcie zmiany w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2022 rok, polegającej na 

wprowadzeniu w planie dochodów i wydatków środków z Funduszu 
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Przeciwdziałania COVID-19 na realizację zadania: wypłata dodatku 

węglowego w wysokości 2 851 206,69 zł. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta nieobecna 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 
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10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 12 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Zmiana została przyjęta. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały po wprowadzonych 

zmianach. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Dąbrowa Biskupia na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta nieobecna 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 12 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXIX/306/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2022 rok stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 18. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2022-2035. 

Pani Anna Kuberska - poinformowała, że ma propozycję zmiany projektu uchwały, który został 

przedstawiony Radzie Gminy Dąbrowa Biskupia w materiałach na dzisiejszą sesję. Mianowicie 
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wpłynęła do Urzędu Gminy decyzja oraz środki finansowe na wypłatę dodatku węglowego 

w kwocie 2 851 206,69 zł. Zmiana musi być zgodna z korektą budżetu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad zaproponowaną zmianą w 

projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2022-2035, polegającej na wprowadzeniu 

środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację zadania: wypłata dodatku 

węglowego w wysokości 2 851 206,69 zł. 

głosowanie Przyjęcie zmiany w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na 

lata 2022-2035, polegającej na wprowadzeniu w planie dochodów i 

wydatków środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację 

zadania: wypłata dodatku węglowego w wysokości 2 851 206,69 zł. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta nieobecna 

3 Frontczak Renata ZA 
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4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 12 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Zmiana została przyjęta. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały po wprowadzonych 

zmianach. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2022-2035. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta nieobecna 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 
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15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 12 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXIX/307/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2022-2035 stanowi załącznik nr 20 

do protokołu. 

Ad. 19. Informacja o wykorzystaniu i rozliczeniu dotacji przez podmioty nie zaliczane do 

sektora finansów publicznych i nie działających w celu osiągnięcia zysku za I półrocze 2022 

roku. 

Pani Anna Kuberska - przedstawiła powyższą informację. 

Materiał stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 

Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki Terytorialnej Powiatu Inowrocławskiego. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków odczytał projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz 

przystąpienie do Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki 

Terytorialnej Powiatu Inowrocławskiego. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 22 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta nieobecna 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam nieobecny 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz nieobecny 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, którego wynik był następujący: 12 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXIX/308/2022 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oraz przystąpienie do 

Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki Terytorialnej Powiatu Inowrocławskiego stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 
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Ad. 21. Wolne wnioski. 

Radna Wiesława Posadzy - poprosiła w imieniu radnej Anety Ebekozien Panią Katarzynę 

Pawłowską w celu wyjaśnienia kwestii pozyskiwania środków zewnętrznych przez Zespół 

Ludowy Radojewiczanie. 

Pani Katarzyna Pawłowska - poinformowała, że od momentu utworzenia w Gminie Dąbrowa 

Biskupia Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji, to Zespół Radojewiczanie jest pod 

opieką tej instytucji i swoją działalność mają wpisaną w budżet ośrodka kultury. Nie jest więc 

prawdą, że Zespół Radojewiczanie nie otrzymuje środków z budżetu Gminy, ponieważ mają 

5 000,00 zł plus wynagrodzenie Pani Ewy. W roku ubiegłym Zespół obchodził 35-lecie istnienia 

i z tej okazji zostały złożone ze strony Urzędu Gminy wnioski  o nagrody. Dzięki temu Zespół 

otrzymał 20 000,00 zł z Ministerstwa Kultury; 4 000,00 zł od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 

oraz nagrody rzeczowe od Przewodniczącej Sejmiku Pani Elżbiety Piniewskiej i od Starosty Pani 

Wiesławy Pawłowskiej. Jeśli chodzi o Stowarzyszenia, to one nie dostają dotacji z Urzędu 

Gminy, tylko stają w konkursach ogłaszanych przez Wójta Gminy. Nie ma dofinansowań na 

wyjazdy itp., tak jak by chciał Zespół Radojewiczanie, wszystko musi się dziać na obszarze 

naszego województwa. Pani Katarzyna dodała, że pomaga wszystkim Stowarzyszeniom, które 

się do niej zwrócą o pomoc w pisaniu projektów, jednak nikt z zespołu Radojewiczanie nie 

przyszedł do niej w tej sprawie. 

Radna Wiesława Posadzy – zapytała się, czy Zespół Radojewiczanie może starać się o środki 

nie będąc w KRS? 

Pani Katarzyna Pawłowska – odpowiedziała, że mogą starać się jako Koło Gospodyń Wiejskich, 

ale nie we wszystkich konkursach. Mogą korzystać z dofinansowania Agencji Restrukturyzacji 

i Modernizacji Rolnictwa i z tego co wie, to otrzymali w tym roku 5000,00 zł. 

Nie było więcej pytań do powyższego problemu. 

Pani Klaudia Kozińska - poinformowała, że jest możliwość, żeby Gmina zawarła umowę 

z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w celu realizacji na 

terenie gminy programu "Ciepłe Mieszkanie". Jest to program skierowany do osób fizycznych 

zamieszkujących budynki wielorodzinne, będących właścicielami danego lokalu. Celem 

programu jest poprawa jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji pyłów oraz gazów 

cieplarnianych poprzez wymianę źródeł ciepła i poprawę efektywności energetycznej w 

lokalach mieszkalnych znajdujących się w budynkach mieszkalnych wielorodzinnych. Aby 

uzyskać taką dotacje, konieczne jest zbadanie potrzeb mieszkańców gminy i w związku z tym 

przygotowano wstępną deklarację wyrażającą chęć skorzystania z dofinansowania. Program 

"Ciepłe Mieszkanie" w całości realizowany jest przez gminę, czyli od weryfikacji wniosków, po 

przyznawanie środków beneficjentom końcowym. Nabór wniosków w WFOŚiGW jest do końca 

roku. Gmina może, ale nie musi brać udziały w tym programie.  

Radny Jakub Kaszliński – zapytał się, czy program "Ciepłe Mieszkanie" nie nakłada się na 

obecny program "Czyste Powietrze"? 
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Pani Klaudia Kozińska – odpowiedziała, że nie, ponieważ "Czyste Powietrze" dotyczy 

budynków jednorodzinnych, natomiast "Ciepłe Mieszkanie" dotyczy budynków 

wielorodzinnych. 

Radna Wiesława Posadzy - poprosiła o przesłanie wspomnianych deklaracji do sołtysów. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w omawianym temacie. 

Radny Jakub Kaszliński – zapytał się, czy gmina podejmie jakieś kroki, w sprawie jego 

interpelacji dotyczącej cmentarza w Stanominie, w kontekście odpowiedzi Starostwa 

Powiatowego? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że tak. 

Radny Jakub Kaszliński – dodał, że gmina powinna nawiązać kontakt z fundacjami, które 

zajmują się opieką nad podobnymi cmentarzami, w celu pozyskania środków na ten cel. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał się, czy można kolejny raz poruszyć temat 

przeprowadzania dzieci w tych newralgicznych godzinach przez pasy przy ośrodku zdrowia. Nie 

wie, czy obecny Dyrektor Szkoły jest w ten temat wtajemniczony. Prosi również o poprawienie 

dojazdu do szkoły – zabezpieczenie środków na ten cel w budżecie gminy na rok 2023. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że w roku ubiegłym, ówczesna Pani Dyrektor miała w planie 

wysłanie pracownika na szkolenie, jednak ten się rozchorował i był na zwolnieniu lekarskim 

2 miesiące. 

Radna Renata Gawrysiak - poinformowała, że 27 września odbędzie się posiedzenie Komisji 

ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego, na którym będzie 

poruszany powyższy temat i również będzie obecny Dyrektor Szkoły w Dąbrowie Biskupiej. 

Zaprosiła również innych radnych chętnych do uczestnictwa w tej komisji. 

Wójt Gminy – odpowiedział, że w temacie drugim, zobaczy jak wyjdzie budowa budżetu na rok 

2023. Jednak chce zrealizować ten dojazd w nowej perspektywie finansowej środków 

unijnych. 

Radna Renata Gawrysiak - poprosiła o przedstawienie mieszkańcom informacji na temat 

świecenia lamp, ponieważ nie ma jeszcze ujednolicenia i w jednej wsi świecą, a w drugiej nie. 

Wójt Gminy – poinformował, że wspominał w sprawozdaniu, iż firma Enea zobowiązała się 

wykonać wszelkie prace do końca września br. 

Radna Agnieszka Wojciechowska – zapytała się, czy wyjaśniła się kwestia lamp w Pieczyskach? 

Wójt Gminy – powtórzył, że do końca września ma być wszystko zrobione. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 22. Zamknięcie obrad XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady XXXIX sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończyła posiedzenie Rady 

Gminy o godzinie 12:25.  
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Dąbrowa  Biskupia, dnia 22 wrzesień 2022 r.  

Protokółowała: 

Monika Wochna 

Sekretarz obrad    Przewodniczący obrad 

Agnieszka Wojciechowska   Wiesława Posadzy 


